
AO. BR.0022.167.2022 

Protokół Nr 167/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 13 września 2022 r. 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Starosta Nowotomyski – Andrzej Wilkoński, 
członkowie Zarządu Powiatu, Przewodnicząca Rady Powiatu Nowotomyskiego – Renata Gruszka, 
Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek oraz Skarbnik Powiatu – Barbara Golon, zgodnie z listą obecności, 
która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na posiedzeniu nieobecny Wicestarosta Nowotomyski – Marcin Brambor. 

O godzinie 14.00 posiedzenie otworzył Starosta, który powitał wszystkich obecnych i zapytał, czy 
do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 
umowy najmu sali gimnastycznej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Zespołu Szkół nr 1 w Nowym 
Tomyślu). 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 538/GN/2022 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu 
zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej w Nowym Tomyślu. 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej 
umowy najmu sali gimnastycznej nr 2 w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Zespołu Szkół nr 
1 w Nowym Tomyślu). 

Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 539/GN/2022 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu 
zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej nr 2 w Nowym Tomyślu. 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z realizacji 
budżetu dokonuje się zmian w planach wydatków budżetowych: 

Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany.  

Starosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 540/FN/2022 w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2022.  

Ad.4. Wniosek pani Iwony Strzeleckiej - Modzelewskiej - Indywidualna Praktyka 
Stomatologiczna o zawarcie umowy najmu gabinetu usytuowanego w budynku przy ul. 
Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu. 

Starosta poinformował, że wpłynął kolejny wniosek o zawarcie umowy najmu lokalu w budynku 
przy ul. Poznańskiej 30 na okres od 1 stycznia 2023 r. do 30 czerwca 2023 r. 

Starosta poddał wniosek pod głosowanie. 

Zarząd jednogłośnie negatywnie rozpatrzył wniosek pani Iwony Strzeleckiej - Modzelewskiej - 
Indywidualna Praktyka Stomatologiczna o zawarcie umowy najmu gabinetu usytuowanego 
w budynku przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym Tomyślu 

Ad.5. Informacja dotycząca odszkodowania za działkę nr 350/3 położoną w Koninie. 

Starosta omówił przedmiotowy temat. 

Zarząd, po zapoznaniu się z informacją sporządzoną przez Wydział Gospodarki 
Nieruchomościami, po konsultacji z Radcą Prawnym, dotyczącą odszkodowania za działkę nr 350/3 
położoną w Koninie postanowił, aby nie zrzekać się odszkodowania za ww. działkę.  

Ad.6. Zawiadomienie Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o możliwości 
wynajmu sali konferencyjnej w dniu 4 października w wymiarze trzech godzin zegarowych (dot. 
wniosku firmy TopMed Sp. z o.o.). 

Starosta poinformował, że zgodnie z zawiadomieniem Dyrektora, wniosek złożony został przez 
firmę TopMed Sp z o.o. na wynajem sali konferencyjnej.  

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do ww. zawiadomienia? Zarząd Powiatu 
nie wniósł uwag do przedstawionego zawiadomienia.  

Zarząd Powiatu został skutecznie zawiadomiony o terminie zawarcia ww. umowy.  

Ad.7. Zapoznanie się z protokołem z przebiegu konsultacji społecznych dotyczących projektu 
"Rocznego programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023". 

Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania? Nikt się nie zgłosił.  

Zarząd zapoznał się i nie wniósł uwag do przedmiotowego protokołu. 

Ad.8. Przyjęcie na sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego: 

a) projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Powiatu 
Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2023" 

Starosta przedstawił projekt uchwały i zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XL sesję Rady Powiatu. 
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b) projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym 
Tomyślu za rok 2021 

Starosta przedstawił projekt uchwały i zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XL sesję Rady Powiatu. 

Ad.10. Sprawy bieżące: 

a) informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu o ilości 
uczniów w klasach pierwszych w poszczególnych szkołach ponadpodstawowych (stan na 
10.09.2022 r.) 

Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją. 

Starosta przedstawił informację Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym 
Tomyślu o zapotrzebowaniu na wydatki płacowe w jednostkach obsługiwanych przez PCUW 
w okresie IX – XII br. w odniesieniu do aktualnego oraz pierwotnego planu budżetu na rok 2022. 

Starosta zapytał, czy w sprawach bieżących ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Starosta o godzinie 14.30 zakończył posiedzenie Zarządu. 

 

   

Przewodniczący Zarządu 
 
 

Andrzej Wilkoński 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 
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